



KLAUS SCHWAB
PRESIDENT

President Boris Yeltsin
President of the Russian Federation

**Official invitation to the World Economic Forum's Moscow Meeting
5-7 September, Hotel Metropol**

Dear Mr. President,

It is a great honour and pleasure for me to invite you to join us at our Moscow Meeting.

Your presence, even if only for some minutes, would give great encouragement and confidence to the 150 top business leaders from all over the world who have come here to show their solidarity with the reform process and your policies.

We would adjust the programme to your availability, but it would be a particular pleasure and honour to welcome you at our reception tonight any time between 19.30 and 21.00, or tomorrow morning between 9.30 and 11.00.

With my warmest respects, I remain

Yours sincerely,

N 0599

Всемирный Экономический
Форум

Президенту
Борису Ельцину

Официальное приглашение
на Всемирный Экономический
Форум, 5 - 7 сентября,
гостиница "Метрополь"

Уважаемый Президент!

Для меня высокая честь удовольствие пригласить Вас на Московский Форум.

Ваше присутствие, даже в течение нескольких минут, придаст огромное одобрение 150 ведущим бизнесменам из всех стран мира, собравшимся в Москве чтобы заявить о своей солидарности с Вашими реформами и политикой.

Мы готовы подогнать нашу программу под удобное для Вас время, но это было бы особым удовольствием для нас, если бы оказали нам честь присутствовать сегодня, 6 сентября, на приеме в гостинице "Метрополь" между 19.30 и 21.00, или завтра утром между 9.30 и 11.00.

С моими наилучшими пожеланиями.

Клаусс